
 

 

Notulen groepsouderoverleg  

Datum: dinsdag 31 januari 2023  
 

Tijd:      20.00 uur  – 21.30 uur  
 
 

Plaats: Team kamer 

 

Aanwezig: Lidewij, Marloes, Jeanette, Pascal Lieke E, Kimberly,Annelies, Marieke, Melissa 

Danielle, Nicolette, , Nicole, Lotte, Lieke N, Joep en Pascal 

Afgemeld: Chantal, Irene, Susan, Mathilda, Nikie, Rebana, Linda, Marion 

1. Opening, welkom, vaststellen agenda 

Joep opent geen aanvulling 

2. Verslag vorige vergadering 

Niemand heeft opmerkingen notulen wordt goed gekeurd 

Nog wel even de bibliotheek naar voren gehaald, dat dit niet alleen dit jaar was maar 

wel vaker al gemerkt is. 

 

3. Nieuws vanuit school 

Niks nieuws, wanneer er iets te melden is wordt dit direct in de nieuwsflits geplaatst 

 

4. Nieuws vanuit de groepsouders 

1/2a leerkracht doet eigenlijk alles zelf wel al wel een keer kunnen helpen 

1/2b  fijn dat er nu een moeder is die de bibliotheek boeken doet 

1/2c afwezig 

3/4a afwezig  

3/4b gaat goed, soms wel leerkracht helpen herinneren 

3/4c gaat goed, zeer fijn dat de leerkracht alles zelf doet 

5/6 a leerkacht vraagt als er iets geregeld moet worden de groepsouders dit te doen 

5/6b opzich goed, leerkracht vindt het fijn dat groepsouders er zijn, helaas is 

momenteel wel de biebpas kwijt. Groepsouder gaat nog een keer met leerkracht 

contact opnemen  

5/6c afwezig, ouders uit klas geven aan dat er wel veel hoofdluis is maar weinig 

gecommuniceerd wordt 



7/8a gaat goed, wel altijd de zelfde ouders  

7/8b  erg actieve leerkracht op parro, luizenkammen is wel een ding, is dit jaar nog 

niet gebeurd, geen ouders voor te vinden.  

7/8c afwezig 

 

Er is een verschil in leerkrachten hoe Parro gebruikt wordt, Nicole geeft aan dat er 

een richtlijn is. En koppelt dit terug naar het team. Einde schooljaar wordt binnen het 

team ook de noodzaak groepsouder geëvalueerd.  

Schoonmaken is wisselend per klas, onder bovenbouw ook verschil. In een klas is 

weekdienst mogelijk helpt dat ook. 

 

5. Nieuws vanuit MR 

Zeer dringende oproep voor volgend jaar voor nieuwe leden. 

 

6. Werkgroepen 

• Sinterklaas: klaar, binnen budget gebleven er moet een nieuwe mijter/ 

baard komen.  

• Carnaval: nog zoektocht naar verkeersregelaars, zonder deze mensen 

geen optocht. Verder loopt het. 

• Koningsspelen: er wordt geïnventariseerd of er deelgenomen gaat worden 

aan het ontbijt. Or heeft aangegeven als er hulp nodig is dit te laten 

weten. Leerkracht vroeg of klimwand weer komt. Hier is geen budget voor 

er werd geopperd mogelijk de scouting te vragen om zo iets te creëren, dit 

wordt meegenomen in volgend overleg 

• Avond4daagse: start na carnaval. 

• Schoolreisje: start na carnaval 

• Groep 8: start na carnaval 

 

7. Financiën 

75% is binnen hopen in iedergeval nog 15% want dan is begroting kloppend  

 

8. Activiteiten 

• Kinderboeken week: goed gegaan.  

• Kerst: bij kleuter klassen bleven ouders erg lang naar binnen staan kijken. 

Bij een klas bleek er te veel zoet te zijn en eigenlijk geen hartig. Leerlingen 

hebben daar over geklaagd. Ook bleken kinderen in bovenbouw het tekort 

te vinden, en niet klaar waren met eten op het moment dat er buiten 

verzameld werd. De groepsouders vonden dit samenzijn onprettig, 

onoverzichtelijk (te donker), en je kon je kind niet zien.  

Ouders willen liever in klas helpen dan buiten bij de stand   

Mooi bedrag opgehaald, moeten nog wel de leverancier betalen, deze bon 

klopte niet. Diverse ouders aangegeven dat de prijs omhoog mag.  

• Pasen: of het een ontbijt wordt afhankelijk van het koningsontbijt. Er 

wordt iig gezocht naar een leuke activiteit. 



• Handbal-/voetbaltoernooi: handbal toernooi was erg leuk, nu op naar het 

schoolvoetbal.   

• Kamp groep 8: valt helaas met vierdaagse.  

 

9. Ingebrachte punten:  geen 

 

10. Rondvraag : 

Kimberley vraagt of het idd klopt dat ouders met meerdere kinderen een dag eerder 

zich kunnen inschrijven voor de 10 minuten gespreken. En ze daardoor beperkt 

wordt in mogelijkheden en zo niet samen kunnen gaan. Nicole geeft aan dat het 

inderdaad zo is. En dat dit op veel scholen zo gaat. En dat je contact met leerkracht 

kan opnemen voor een andere tijd. Nicolette geeft aan dat het advies gesprek voor 7 

laat is omdat de opendagen al bezig zijn, waardoor het lastig is te beslissen naar 

welke school je kan gaan kijken. 


